
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/23-01/7 

URBROJ: 2182-10-01-23-2 

Knin,  25. svibnja 2023.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 25. svibnja 2023. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s 

početkom  u 16:35.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Marjan Blažević 

2. Tomislav Čolak 

3. Ante Dujić 

4. Veselin Đujić 

5. Nino Grabić  

6. Davor Ilić 

7. Mario Krišto 

8. Slavko Krvavica 

9. Ana Marić 

10. Spomenka Martić 

11. Dragan Miličević 

12. Dušan Milivojević 

13. Vedrana Požar 

14. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

Nije nazočan vijećnik Goran Mrnjavac, koji je opravdao svoj izostanak. 
 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Na zapisnik s 21. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te je isti usvojen 

jednoglasno. 
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Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

 

D N E V N I      R E D 

 

 

1. Godišnje izvješće o realizaciji odgojno-obrazovnog rada u 2022. godini s Financijskim 

izvješćem Dječjeg vrtića CVRČAK Knin 

(Izvjestiteljica: Mara Barić, ravnateljica Dječjeg vrtića CVRČAK Knin) 

2. Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Grada Knina za 2022. godinu s 

Financijskim izvješćem 

(Izvjestitelj: Miran Marelja, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Knin) 

3. Izvješće o radu za 2022. godinu s Financijskim izvješćem Javne ustanove Lokalna 

razvojna agencija Matica 

(Izvjestiteljica: Ivona Grcić, ravnateljica Javne ustanove Lokalna razvojna agencija Matica)  

4. Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2022. godinu Kninskog muzeja Knin 

(Izvjestitelj: Ante Šimić, ravnatelj Kninskog muzeja Knin)  

5. Izvješće o radu za 2022. godinu s Financijskim izvješćem Narodne knjižnice – Knin 

(Izvjestitelj: Ivica Šimić, ravnatelj Narodne knjižnice- Knin) 

6. Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2022. godinu Pučkog otvorenog učilišta 

Knin 

(Izvjestiteljica: Sandra Žulj Cigić, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Knin) 

7. Izvješće o radu s Financijskim izvješćem Turističke zajednice Grada Knina za 2022. 

godinu 

(Izvjestiteljica: Tamara Milković, direktorica Turističke zajednice Grada Knina) 

8. Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2022. godinu Vijeća srpske nacionalne 

manjine Grada Knina 

(Izvjestitelj: Gojko Rašković, predsjednik Vijeća srpske nacionalne manjine Grada Knina) 

9. Prijedlog Odluke o naknadi članovima Gradskog vijeća Grada Knina 

            (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i     

                         društvene djelatnosti) 

10. Prijedlozi Odluka o dodjeli priznanja Grada Knina za 2023. godinu 

(Izvjestitelj: gradonačelnik Marijo Ćaćić, predsjednik Odbora za javna priznanja Grada 

Knina) 

11. Prijedlog Odluke o imenovanju stručnog tima za usklađivanje procjene ugroženosti 

od požara i tehnološke eksplozije i Plana zaštite od požara za područje Grada Knina 

(Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica Gradonačelnika Grada Knina) 

12. Prijedlog Odluke o davanju financijskog jamstva za djelatnost zbrinjavanja otpada 

postupkom odlaganja otpada trgovačkom društvu „Čistoća i zelenilo“ d.o.o. Knin 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                                 imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

13. Vijećnička pitanja 

______________________________________ 
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Točka 1. 

Godišnje izvješće o realizaciji odgojno-obrazovnog rada u 2022. godini  

s Financijskim izvješćem Dječjeg vrtića CVRČAK Knin 

 

Mara Barić, ravnateljica Dječjeg vrtića CVRČAK Knin se u svom izlaganju ukratko 

osvrnula na kontinuirani rad ustanove i područnih odjela po verificiranim programima te broju 

djece koja su boravila u vrtiću.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao za razlog povećanja broja zaposlenih, zašto je stavka 

iznosa naknade za upravno vijeće veća u odnosu na druge ustanove te prima li predstavnik 

roditelja tu naknadu. Rekao je da je gradonačelnik najavljivao gradnju vrtića u naselju Vrpolje u 

kojem ima 6 djece i da bi bilo bolje graditi vrtić u naselju Golubić, u kojem ima 40 djece.   

Ravnateljica Mara Barić je pojasnila da je zamjena djelatnika koji su na bolovanju razlog 

povećanja broja djelatnika na sadašnja 63 zaposlena i da je popunjenost skupina do zakonom 

dozvoljenog limita. Rekla je da se upravno vijeće vrtića sastaje 1-2 puta mjesečno i da za to prima 

utvrđenu naknadu od 200 kuna, koju također prima i predstavnik roditelja kao član tog Vijeća. 

Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u tekstu: gradonačelnik) je pojasnio da od 

nadležnog ministarstva Grad Knina nije dobio objekt u naselju Vrpolje za izgradnju vrtića i da se 

počelo razmišljati o nekoj drugoj lokaciji kako bi se zadovoljile potrebe za upis djece u vrtić te je 

dodao da nema informacije o broju djeca u navedenim naseljima, ali da je u naselju Golubiću 

devastiran objekt vrtića koji je bio opremljen ranijih godina i da nije bilo velikog interesa za isti.  

Zanimalo ga je odakle vijećniku Čolaku podaci o navedenom broju djece. 

Vijećnik Tomislav Čolak nije bio zadovoljan odgovorima i rekao je da se podaci o broju 

djece mogu pogledati u popisu stanovništva. 

Godišnje izvješće o realizaciji odgojno-obrazovnog rada u 2022. godini s Financijskim 

izvješćem Dječjeg vrtića CVRČAK Knin usvojeno je većinom glasova, 13 „za“ i 1 „protiv“ 

(Čolak), što je utvrđeno Zaključkom, koji je koji je sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 2. 

Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Grada Knina za 2022. godinu  

s Financijskim izvješćem 

 

Miran Marelja, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Knin je rekao da su vijećnici dobili 

predmetna izvješća i da za sva pitanja stoji na raspolaganju te je naglasio da je 2022. bila relativno  

mirna godina, koja je protekla bez većih požara i ozljeda vatrogasaca kao i bez štete na vozilu.    

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Mario Krišto se zahvalio Vatrogasnoj postrojbi na dosadašnjem kvalitetnom radu i 

zaželio im takav rad i u buduće. 

Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Grada Knina za 2022. godinu s Financijskim 

izvješćem usvojeno je jednoglasno, što je utvrđeno Zaključkom, koji je koji je sastavni dio 

Zapisnika.           

 

Točka 3. 

Izvješće o radu za 2022. godinu s Financijskim izvješćem  

Javne ustanove Lokalna razvojna agencija Matica 

 

Ivona Grcić, ravnateljica Javne ustanove Lokalna razvojna agencija Matica je u svome 

izlaganju rekla da se u odnosu na 2021. godinu povećao broj zaposlenika za jednog djelatnika pa 

slijedom toga i rashodi za zaposlene, koji su rasli i zbog povećanja osnovice plaće te dobivanja na 
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upravljanje poduzetničke infrastrukture. Kao najznačajnije aktivnosti je navela pripremu  projekata 

za Grad Knin te ustanove i trgovačka društva kojima je Grad osnivač kao i rad s poduzetnicima. 

Rekla je da je održano devet sjednica upravnog vijeća na kojima su donesena 72 akta.      

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je rekla da prema izvješću prihod od imovine iznosi 

30.300 kuna pa je pitala za iznos kvadrature poduzetničke infrastrukture kojom upravlja Matica i 

koliko se prostora može dati u najam te koliko je trenutno u najmu i koliki je broj korisnika. 

Također je pitala koliki najam plaća tvrtka Velebit ambalaža. 

Ravnateljica Ivona Grcić je rekla da se navedeni iznos prihoda ne odnosi samo na prihod 

od zakupa nego i na prihod od naplate jamčevine za prijavu prijavitelja koji je odustao od 

koncesije za Marunušu. Dodala je da zakup za Kninjanku još nije počeo, da je zakup za inkubator 

bio samo za šest mjeseci u prošloj godini i da će se pravi stvarni iznos zakupa poduzetničke 

infrastrukture imati tek u 2024. godini za tekuću godinu te da je u inkubatoru trenutno 17 

korisnika.  Rekla je da trenutno ne raspolaže informacijom o kvadraturi s kojom se raspolaže u oba 

objekta kao ni o iznosu zakupa tvrtke Velebit ambalaža i da će iste informacije dostaviti putem 

elektroničke pošte.  

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da je u odgovoru ravnateljice Matice iz prosinca 2021. 

godine navedeno da je s tvrtkom Velebit ambalažom potpisan ugovor o zakupu poslovne cjeline od 

3.429 m te je pitao zašto onda ne plaćaju zakup. Rekao je da se ne naplaćuje zakup, a da rashode 

održavanja poduzetničkog centra i inkubatora plaća Matica, odnosno Grad Knin. Pitao je je li 

unajmljen ugostiteljski objekt na Marunuši.  

Ravnateljica Ivona Grcić je rekla da je ugovor s navedenom tvrtkom potpisan za vrijeme  

radova na projektu poduzetničkog centra i da se zakupnina može početi naplaćivati tek kada 

zakupac počne obavljati svoju djelatnost u objektu, a da je uporabna dozvola za objekt izdana tek 

prije nekoliko dana. Dalje je rekla da se u poduzetničkom centru daje u zakup prostor po m2, a u   

inkubatoru se nudi usluga korisnicima koji su u ranoj fazi poslovanja te da korisnici uslugu koriste 

na mjesečnoj, polumjesečnoj i dnevnoj razini. Rekla je da je s koncesionarom potpisan ugovor i da 

isti trenutno uređuje objekt na Marunuši i da se otvorenje očekuje kroz mjesec lipanj.      

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da ravnateljica iznosi informacije koje nisu vidljive i 

provjerljive.  

Izvješće o radu za 2022. godinu s Financijskim izvješćem Javne ustanove Lokalna razvojna 

agencija Matica usvojeno je većinom glasova, 9 „za“ i 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a i Čolak), 

što je utvrđeno Zaključkom, koji je koji je sastavni dio Zapisnika.      

 

 

Točka 4. 

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2022. godinu Kninskog muzeja Knin 

 

Ante Šimić, ravnatelj Kninskog muzeja Knin se u svome izlaganju osvrnuo na rad te 

aktivnosti i projekte muzeja koje su se provodili tijekom prethodne godine, a koji su se ogledali 

kroz muzejsko galerijske poslove i saniranje tvrđave, te se ukratko osvrnuo na financijsko 

poslovanje muzeja. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao koliki je prihod od prodaje ulaznica i suvenira, što je 

dovelo do povećanih prihod od zakupa te što se u muzeju i na tvrđavi promijenilo u zadnjih 20 

godina.  

Ravnatelj Ante Šimić je rekao da je prihod od prodaje ulaznica i suvenira iznosio 660.000 

kuna, da se nekada izlazilo u susret zakupcu da u zimskim mjesecima, kada ne radi restoran, ne 

plaća zakup, ali da je u prethodnoj godini sve plaćeno od strane zakupca. Dalje je rekao da je on 

odgovorna osoba u muzeju od veljače 2021. godine i da je od tada obnovljeno devet zidova, da je 
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obnovljena crkva Sv. Barbare, uredska oprema, matična ploča, lift, da su porasli prihodi, da je 

porastao broja  posjetitelja, da je digitalizirana naplata ulaznica. Dodao je da je u ovoj godini 

porast grupnih posjeta povećan za 20%, a pojedinačnih posjeta 45%.    

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2022. godinu Kninskog muzeja Knin usvojeno 

je većinom glasova, 9 „za“ i 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a i Požar), što je utvrđeno 

Zaključkom, koji je koji je sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 5. 

Izvješće o radu za 2022. godinu s Financijskim izvješćem Narodne knjižnice – Knin 

 

Ivica Šimić, ravnatelj Narodne knjižnice-Knin je ukratko obrazložio izvješće osvrnuvši se 

na djelatnosti knjižnice, korisnike, knjižni fond i na ostale aktivnosti koje su obavljali djelatnici 

knjižnice, dodavši da je u prethodnoj godini knjižnica ostvarila višak prohoda u iznosu od 4.000 

kuna. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Nino Grabić je prokomentirao da se pozitivan i uspješan rad koje navode sve 

ustanove može pripisati i proteklom vremenu jer je u 2020. i 2021. godini sve bilo stalo zbog 

covida 19., a da se u 2022. godini sve ponovo pokrenulo. Ravnatelj Šimić se nije složio s 

vijećnikom. 

Vijećnik Tomislav Čolak je pohvalio rad knjižnice i pitao je za razlog visokog iznosa od 

27.000 kuna za stavku naknade za prijevoz, rad na terenu i odvojeni život te stavke autorskih 

honorara u iznosu od 30.000 kuna.  

Ravnatelj Ivica Šimić je odgovorio da se 27.000 kuna odnosi na tzv. „cipelarinu“ za 7 

zaposlenika sukladno pravilniku o radu, a da se autorski ugovori odnose na 37 održanih događanja. 

Izvješće o radu za 2022. godinu s Financijskim izvješćem Narodne knjižnice – Knin 

usvojeno je većinom glasova, 9 „za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a) i 1 „suzdržan“ (Požar), 

što je utvrđeno Zaključkom, koji je koji je sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 6. 

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2022. godinu  

Pučkog otvorenog učilišta Knin 

 

Sandra Žulj Cigić, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Knin se u svome izlaganju 

osvrnula na obrazovne programe i projekte koji su se odvijali tijekom  prošle godine te je ukratko 

pojasnila i financijski dio izvješća. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Tomislav Čolak je pohvalio rad Učilišta koji se odnosi na razna osposobljavanja 

odraslih osoba te je pitao za razlog povećanja putnih troškova u odnosu na 2021. godinu.   

Ravnateljica Sandra Žulj Cigić je rekla da su pored djelatnica Učilišta osposobljavanje 

vršili vanjski suradnici zaposleni u školskim ustanovama, a da su se putni troškovi povećali zbog 

službenih putovanja, kojih zbog covida 19., nije bilo u 2021 godini.  

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je pitala temeljem kojih kriterija Učilište dodjeljuje 

potpore i tko se sve može prijaviti za iste, a ravnateljica je rekla da bilo koja sportska ili kulturna 

udruga može tražiti potporu za svoj program, ukoliko je takva aktivnost u planu Učilišta.  

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2022. godinu Pučkog otvorenog učilišta Knin 

usvojeno je većinom glasova, 9 „za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a) i 1 „suzdržan“ (Požar), 

što je utvrđeno Zaključkom, koji je koji je sastavni dio Zapisnika.           
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Točka 7. 

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem Turističke zajednice  

Grada Knina za 2022. godinu 

 

Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika je izvijestila da bivša ravnateljica Tamara 

Milković, više nije zaposlenica Turističke zajednice Grada Knina i da će zbog toga ona podnijeti 

predmetno izviješće. Ukratko je navela da Turistička zajednica ima dvoje zaposlenih, da je u 

prethodnoj godini povećan broj noćenja i da je 2022. godina završena s viškom prihoda od preko 

132 tisuća kuna.    

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Tomislav Čolak je komentirao broj gostiju i noćenja u Kninu, financiranje 

promotivnih sadržaja, intelektualnih usluga, reprezentaciju te je zaključio da ovakvu Turističku 

zajednicu treba ukinuti.  

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem Turističke zajednice Grada Knina za 2022. godinu 

usvojeno je većinom glasova, 8 „za“ i 6 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a, Požar, Čolak), što je 

utvrđeno Zaključkom, koji je koji je sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 8. 

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2022. godinu  

Vijeća srpske nacionalne manjine Grada Knina 

 

Vijećnik Tomislav Čolak je izašao iz vijećnice, nazočno 13 vijećnika. 

 

Gojko Rašković, predsjednik Vijeća srpske nacionalne manjine Grada Knina je ukratko 

pojasnio aktivnosti te prihode i rashode Vijeća u 2022. godini.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Izvješće o radu s Financijskim izvješćem za 2022. godinu Vijeća srpske nacionalne manjine 

Grada Knina usvojeno je većinom glasova, 9 „za“ i 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a), što je 

utvrđeno Zaključkom, koji je koji je sastavni dio Zapisnika.          

 

Vijećnik Tomislav Čolak se vratio u vijećnicu, nazočno 14 vijećnika. 

 

 

Točka 9. 

Prijedlog Odluke o naknadi članovima Gradskog vijeća Grada Knina 

 

Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika je navela pravni temelj za donošenje predložene 

odluke te je navela predložene iznose naknade za članove Gradskog vijeća Grada Knina i to: za 

predsjednika Gradskog vijeća 139,36 eura, za potpredsjednika Gradskog vijeća 120,78 eura i za 

člana Gradskog vijeća 92,91 eura. 

   Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o naknadi članovima Gradskog vijeća Grada Knina 

donesena većinom glasova, 13 „za“ i 1 „suzdržan“ (Požar), i sastavni je dio Zapisnika.           
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Točka 10. 

Prijedlozi Odluka o dodjeli priznanja Grada Knina za 2023. godinu 

 

Marijo Ćaćić, predsjednik Odbora za javna priznanja Grada Knina je rekao da su na javni 

poziv za dodjelu priznanja Grada Knina pristigla dva prijedloga i to: prijedlog Gradskog društva 

Crvenog križa Knin za dodjelu Plakete Grada Knina gosp. Mirku Zebiću, dobrovoljnom 

darivatelju krvi, prijedlog Zajednice sportova Grada Knina i 21 sportskog kluba iz Knina za 

dodjelu Nagrade Grada Knina gosp. Brunu Rašiću. Dalje je rekao da je na sjednici Odbora za 

javna priznanja, po prijedlogu građana Knina, predložio dodjelu Nagrade Grada Knina gđi Jeleni 

Čolaković Barbarić, pedijatrijskoj medicinskoj sestri te je predložio usvajanje prijedloga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog o dodjeli Nagrade Grada Knina gosp. Bruni Rašiću nije usvojen većinom glasova, 

6 „za“, 1 „protiv“ (Krvavica) i 7 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a, Požar, Ilić, Blažević).  

Druga dva prijedloga su prihvaćena te su Odluka o dodjeli Plakete Grada Knina gosp. 

Mirku Zebiću i  Odluka o dodjeli Nagrade Grada Knina gđi Jeleni Čolaković Barbarić donesene 

jednoglasno,  i sastavni su dio Zapisnika. 

 

Točka 11. 

Prijedlog Odluke o imenovanju stručnog tima za usklađivanje procjene ugroženosti  

od požara i tehnološke eksplozije i Plana zaštite od požara za područje Grada Knina 

 

Gradonačelnik je naveo pravni temelj i predložio imenovanje stručnog tima za usklađivanje 

Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije i Plana zaštite od požara za područje grada 

Knina, u sljedećem sastavu: Igor Ružić, dipl.ing.sig.-voditelj, te članovi: Petar Hrgarek, 

mag.ing.mech, Marija Hrgarek, dipl.ing.kem.tehn., Ninoslav Dimkovski, struč.spec. ing.el., Dino 

Barišić, mag. ing. sec., Ivo Jozinović, dipl. ing. i Dragan Miličević, mag. catech.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

izbor i imenovanje nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Ante Dujić je pitao koje su kriterije zadovoljili svaki od predloženih članova, a 

gradonačelnik je rekao da je predloženu odluku izložio umjesto svoje zamjenice i da nema traženu 

informaciju, ali da će se ista dostaviti elektroničkim putem. 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je rekla da je u obrazloženju predložene odluke 

navedeno da tim čine najmanje tri djelatnika gradske uprave, a da su u timu samo dva. 

Gradonačelnik je ponovio da nema traženu informaciju, ali da će se ista dostaviti naknadno 

elektroničkim putem. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o imenovanju stručnog tima za usklađivanje procjene 

ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije i Plana zaštite od požara za područje Grada Knina 

donesena većinom glasova, 9 „za“ i 5 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a i Požar), i sastavni je 

dio Zapisnika.           

 

 

Točka 12. 

Prijedlog Odluke o davanju financijskog jamstva za djelatnost zbrinjavanja otpada 

postupkom odlaganja otpada trgovačkom društvu „Čistoća i zelenilo“ d.o.o. Knin 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je u odnosu na  prethodnu točku pojasnio da u 

pravilniku nije navedeno da se radi o djelatnicima gradske uprave.  

U nastavku je naveo pravni temelj  i predložio donošenje predložene odluke kojom Grad Knin 

izjavljuje da za obveznika ishođenja dozvole za gospodarenje otpadom, trgovačko društvo 

„Čistoća i zelenilo“ d.o.o., preuzima obvezu osiguranja financiranja zatvaranja odlagališta otpada 
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„Mala Promina“  kao i održavanja i nadzora tog odlagališta otpada nakon zatvaranja, za period od 

najmanje 30 godina nakon zatvaranja. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o naknadi članovima Gradskog vijeća Grada Knina 

donesena jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

     

 

Točka 13. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Nino Grabić je pitao kada će početi s radom nova tvornica.  
 

Gradonačelnik je rekao da tvornicu ne otvara Grad Knin i da nema informaciju kada će ista 

početi s radom te je dodao da je izdana uporabna dozvola za poduzetnički centar i da 

zakupcima koji su potpisali ugovore počinje teći zakup.  

 

• Vijećnik Mario Krišto je pitao hoće li se raditi rekonstrukcija ceste od smjera ulice IV. 

gardijske brigade prema kružnom toku i ponovo je ukazao na pješački prijelaz kod 

komunalnog poduzeća. Ponovio je pitanje s prethodne sjednice u svezi problema s parkiranjem 

kod policije.  
 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da su Hrvatske ceste izradile projektnu dokumentaciju za 

rekonstrukciju državne ceste od Trga oluje do križanja s ulicom IV. gardijske brigade, kojim 

projektom je obuhvaćen i sporni pješački prijelaz, ali da je potrebna dorada projekta za 

rekonstrukciju vodovodne i kanalizacijske mreže. Rekao da će se Hrvatskim šumama uputiti 

dopis u svezi ustupanja njihove površine za parking. 

 

• Vijećnik Tomislav Čolak je pitao zašto u proljeće ove godine nisu održani izbori za vijeća za 

mjesne odbore i dodao da je to obećao gradonačelnik. Dalje je rekao da su dimnjačarske usluge 

novog koncesionara poskupjele, a da je prilikom odabira istoga zamjenica gradonačelnika rekla 

da će usluge biti jeftinije.  

 

Gradonačelnik je rekao da su od strane Vlade RH  u proljeće raspisani i održani izbori za vijeća 

nacionalnih manjina i da nije bilo praktično da se tada održe i izbori za vijeća mjesnih odbora, 

koji će zbog toga biti održani u rujnu ove godine. Dalje je rekao da je po isteku stare koncesije 

raspisan javni natječaj i da je po završetku natječajnog postupka odabran najpovoljniji 

ponuditelj te da se ne sjeća da je njegova zamjenica rekla da će cijene biti niže.      
 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da su mjesni odbori bitni i da njihovo funkcioniranje uveliko 

ovisi i od gradonačelnika  te je pitao zašto je odabran koncesionar sa skupljim uslugama. 
 

Gradonačelnik je ponovio prethodni odgovor u svezi mjesnih odbora te je pojasnio da su se na 

javni  natječaj za obavljanje dimnjačarskih usluga javila dva ponuditelja i da je odabran onaj s 

povoljnijom ponudom.    

 

Sjednica je završena u 18:24. 

 

 

            ZAPISNIK  SASTAVILA                            PREDSJEDNIK 

        Tatjana Plavčić, struč.spec.oec.                                    Dragan Miličević, mag. catech. 


